
Hei,  

Ber om at følgende spørsmål oversendes fylkesråd for samferdsel i henhold til fylkestingets 

reglement punkt 3.20e) Skriftlige spørsmål.  

Etter omlegging av busstrase på rute 24 i Tromsø høsten 2019 har flere beboere langs Rypevegen 

opplevd at det har blitt mer utrygt å reise med buss. Det er både mangel på fortau til busstopp og har 

for mange eldre beboende blitt betydelig lengre å gå til bussen. Det har derfor vært løftet et ønske 

om å få etablert et busstopp utenfor Coop Prix på Håpet, langs der traseen allerede går i dag. Bussen 

vil da kunne være mer tilgjengelig for flere, og det vil være en tryggere reise for de som bor i dette 

området. Ønsket har også blitt løftet av NAF sitt prosjekt «Med hjertet i halsen» som har 

dokumentert trafikksikkerhetssituasjonen som følge av omlegging av trase i et brev til Tromsø 

kommune. Ansvaret for busstopp ligger hos Tromsø kommune, men fylkeskommunen har som kjent 

ansvar for busstilbud og trase. Det vil derfor være viktig om fylkeskommunen kan signalisere at man 

er positive til at traseen kan få et nytt stopp på det aktuelle området.  

Spørsmål til fylkesrådet:  

• Vil fylkeskommunen være positive til å opprette et nytt busstopp for rute 24 ved Coop Prix 

Håpet i Tromsø?  
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